
 

Bestyrelsesmøde - mandag d. 19. august 2019, kl.17.30 

Restauranten - 1. sal 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2019, Kaare Frogne, Tine Hansen og Marc Molin 

Afbud: Georg Jensen og Inge Merete Kærgaard 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af seneste referat 

Referatet blev godkendt. 

 

3. Banens stand/Baneudvalg  

Formand for baneudvalget – Kai S. Hansen – deltog under behandlingen af dette punkt. 

Bestyrelsen har tidligere drøftet muligheden for at slå baneudvalg og regel/handicap-

udvalg sammen for på den måde at spare ressourcer og optimere arbejdsgangen. Det vil 

også gøre det muligt at komme tættere på de beslutninger, som træffes vedr. 

vedligeholdelse, klipning m.m. af banen. 

En del af den kritik, som bestyrelsen mødes med om banens stand, vil formentligt kunne 

undgås fremadrettet, hvis dialogen mellem udvalget, bestyrelsen og medlemmerne 

bliver skærpet. 

Dette synspunkt blev bekræftet af Marc Molin, som også understregede, at en del af de 

kritikpunkter, som er blevet rettet mod banen, formentligt skyldes manglende 

kommunikation og ikke manglende viden om banens tilstand hos greenkeeperne. 

 

På baggrund af drøftelsen, blev det besluttet at slå de to udvalg sammen. Udvalget 

kommer i fremtiden til at hedde: Bane/regel-udvalget. 

 

Bemandingen af udvalget er ikke endelig, men Kai S. Hansen gav udtryk for at ville 

fortsætte i udvalget. Det samme har Klaus Gundertofte gjort.  

 

Næste møde i udvalget er den 7. oktober. Efter mødet, vil udvalget afrapportere 

skriftligt til bestyrelsen forud for næste bestyrelsesmøde. 



4. Opdatering fra IGC A/S 

IGC A/S orienterede om diverse personaleændringer hos centret. Rasmus har sagt op. 

Han ønskede at vende til bage til pædagog-verdenen og arbejder I dag som leder af en 

SFO. 

Det har betydet, at centret har ændret struktur, så Tine i dag står for den daglige ledelse 

af shop og restaurant. 

Marc er ansvarlig for alt, hvad der har med golf at gøre. 

 

Michael fortsætte med at have ansvaret for banens pleje og stand. 

 

Derudover fortalte Kaare, at man havde været nødsaget til at afskedige en mekaniker 

pga. langtidssygdom. Man har i den pågældende situation fået udført de nødvendige 

reparationer af maskinparken af eksterne værksteder. En løsning, der har fungeret godt 

og har ført til, at stillingen ikke vil blive genbesat. Til gengæld vil man ansætte endnu en 

greenkeeper. 

 

Derudover havde bestyrelsen og IGC A/S en fortrolig drøftelse af centrets visioner og 

investeringsaktiviteter både på kort og lang sigt. 

 

Det blev aftalt, at inden større investeringer sættes i gang, vil centret og klubben 

sammen kommunikere budskaberne ud til medlemmerne.  

Ken Kølvig har udarbejdet et inspirationskatalog over ideer til, hvordan man kan løfte 

niveauet på anlægget på en lang række punkter. Inspirationskataloget stammer fra 

besøg på andre anlæg hen over foråret og er ledsaget af billeder. Kataloget blev givet 

videre til centret til inspiration og vil blive løbende drøftet at bestyrelsen. 

5. Mobile Pay oprettelse i DIBS Onlinebetaling 

Peter Bundgaard fortalte, at Mobile Pay bliver en general betalingsmulighed i Ishøj 

Golfklub fra næste sæson.  

 

 

6. Greenkeeperens Hævn / Spil Med Dag 

Greenkeepernes hævn, som IGC A/S står bag bliver i år slået sammen med ”Spil med 

dag”, så medlemmerne kan invitere gæster med udefra. 

 



7. Økonomi - omkring kontingent overførsel fra IGC 

Ishøj Golfklub og IGS A/S har aftalt at mødes den 16. september for at drøfte, hvordan 

man fremover kan sikre, at kontingentet overføres gnidningsfrit til klubben. 

 

8. Golfspilleren i Centrum 

Klub og IGC A/S aftalte at fortsætte samarbejdet om ”Golfspilleren i Centrum”, men 

aftalte at gøre mere ud af at målrette spørgsmålene, så man  

 

9. Status på aftaler og kontrakter mellem IGC - IGK og DGU 

Det aftaltes, at FU arbejder videre med sagen i forhold til IGC A/S og DGU og 

afrapporterer skriftligt til bestyrelsen. 
 

 

10. Update fra Claus omkring Vestegnens Sportsklinik og aftale 

Punktet blev udskudt til behandling i oktober med henblik på at et samarbejde i stand til 

sæsonstart 2020. 

 

11. Udvalgsarbejde 

Med henblik på at strømline udvalgsarbejdet havde bestyrelsen en første drøftelse af 

forslag til skabelon til skriftlig tilbagemelding, som Kent havde udarbejdet. 

Bestyrelsen vil forsøget at sætte arbejdet med skriftlige tilbagemeldinger i gang allerede 

i år. 

12. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer - herunder arbejdet i udvalg 

Bestyrelsen orienteredes om status for arbejdet i de forskellige udvalg. 

 

13. Økonomi – Merete -  

Punktet blev udskudt til senere behandling.  

 

14. Næste møde 

Næste møde er den 1. oktober, hvor bestyrelsen vil fokusere på den fremtidige vision 

for Ishøj Golfklub. 

 

15. Eventuelt 
På opfordring fra et medlem, blev IG A/S forespurgt om muligheden for at kun at spille 9 
huller på mesterskabsbanen til reduceret green fee. 

 
 


